
KELJONKANKAAN KOULUYHDISTYS PÖYTÄKIRJA 133  2016 - 2017  
  

   

 
Jyväskylässä    9.3.2017 

 
 
KELJONKANKAAN KOULUYHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS   
 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

Laura Poikolainen julisti kokouksen avatuksi klo 17.37. 

Kokouspaikkana oli Keljonkankaan koulun opettajanhuone. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Kokouksessa olivat läsnä: 

Emma Helenius 1A x Päivi Uusikylä 1B, 5C - 
Pauliina Soanvaara 

1C 
x 

 
Mirka Matilainen 1D, 4C 

- Iina Alho 2A x 
Johanna Kainulainen 

2B, 4A 
x 

Susanna Riekkinen 2C x Ari Karjalainen 3A - 
Laura Poikolainen 

3B, 5C 
x 

Kaisa Hietala 3D x Hannele Laakso 4B x Taru Sironen 5A - 

Ilona Lepistö 5B - Tuire Valtonen 3D, 5C - Päivi Moisio 6C x 

Katri Liimatainen 1D (vj) - Matti Rautiainen 3C (vj) x Elina Malinen 4B (vj) - 

Marja Maaniemi 5A (vj) -     

Riikka Laakso - Tuuta Heikkinen x Marja Hänninen-Helin x 

Laura (v) x Lotta (v) x Tuomas (v) x 

V= vierailija  vj= varajäsen 

 

3. KOKOUKSEN ASIALISTA 

Kokouksen asialista hyväksyttiin ja lisättiin muihin asioihin Matin pyynnöstä 
Keljonkankaan sanomat sekä uusi koulu. 

 

4. EDELLISEN KOKOUSTEN PÖYTÄKIRJOJEN VAHVISTAMINEN 

Vahvistettiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen 132 pöytäkirja. 
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5. OPPILASKUNNAN TERVEISET 

Saimme kokoukseen vieraaksi oppilaskunnan hallituksesta Tuomaksen, Lotan ja 
Lauran. He kertoivat meille ”KaPu” -toiminnasta ja siihen liittyvästä ”Sata hyvää 
tekoa” -kilpailusta. Tavoitteena on kiinnittää huomiota hyvään käyttäytymiseen, 
ystävällisyyteen ja toisten huomioimiseen niin koulupäivien aikana kuin sen 
ulkopuolella. 
 
Kilpailu alkaa maaliskuun lopussa. Kaikki koulun oppilaat saavat itselleen passin, 
johon he saavat kerätä itselleen rasteja tekemällä hyviä tekoja. Oppilaat ovat 
yhdessä aikuisten kanssa keskustelleet, millaisista asioista rasteja voi saada sekä 
rastien merkitsemisestä itse, ei opettajien toimesta. Kilpailuajan lopuksi palkitaan se 
luokka, joka on kehittynyt/parantanut käyttäytymistään eniten. ”100 hyvää tekoa” -
stipendin voittaja julkaistaan oppilaskunnan hallituksen järjestämän Talent-kilpailun 
yhteydessä perjantaina 28.4.2017. 
 
Hyvään käyttäytymiseen liittyen saimme kuulla rehtorin terveisiä koulussa 
ilmenneistä ongelmista WC-tilojen siisteydessä. Marja on käynyt kiertämässä 
luokissa puhumassa oppilaiden kanssa ja viestittää vielä asiasta koteihin. 

 

6. OPPILASHUOLTORYHMÄN TERVEISET 

Johanna Kainulainen kertoi terveiset tammikuun kokouksesta. Jälkkäri on nykyään 
koulun oma ja sen vetäjät koulun omaa henkilökuntaa. 
 
Huhtikuun alussa 5.4. tulee tieto uusista 1.luokkalaisista. Startti-luokka siirtyy 
Pohjanlammelle. Oppilashuoltoryhmässä oli keskusteltu, että ”Lähikoulu” -periaate 
ei toteudu Starttiluokilla.  
 
Ryhmässä oli keskusteltu myös muun muassa uuden opetussuunnitelman (ops) 
mukaisesta opetuksesta ja sen ”vaatimuksista” oppilaiden toimintakykyä / omaa 
aktiivisuutta kohtaan.   
 
Avattiin jälleen keskustelua siitä, miten kouluyhdistys voisi tukea erityisesti 
syrjäytymisvaarassa olevien oppilaiden harrastuksia? OKL:n opiskelijat voisivat 
toimia esimerkiksi ”sportti”-kummeina” tukemaan liikunnallista harrastamista 
niillekin, jotka eivät muuten ole liikuntaharrastusten parissa. Tätä voisi aktivoida 
lisää syksyllä – keväällä on paljon tapahtumia/ohjelmaa jo muutenkin. 
 
Syksyllä voisi olla hyvä aktivoida enemmänkin liikkumista esim. Tuutan ehdottama 
”kerää luokalle kilometrejä”. Näin voitaisiin kannustaa kaikkia oppilaita kulkemaan 
koulumatkoja enemmän kävellen/pyörällä, joka olisi tärkeä osa päivittäistä 
arkiliikuntaa. 

 

7. ASUKASILTA 

Uusi ajankohta asukasillalle on tiistai 4.4.2017 klo 18-20. 
Koulupoliisi Jouko Meriläinen on kutsuttu mukaan. Rehtori Marja hoitaa salin 
iltavarauksen perumisen. Kaisa Hietala toimii illan juontajana. 
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Suunnitellaan paperinen kutsu, jota voidaan koululla kopioida ja jakaa lähitaloihin. 
Lisäksi sitä viedään kouluyhdistyksen toimesta alueen ilmoitustauluille.  

 
Sähköinen kutsu lähtee Wilman kautta koteihin. Lisäksi hyödynnetään some-
kanavia, kuten kouluyhdistyksen, Sääksvuoren ja Keljonkankaan alueen Facebook-
sivuja. Kaisa lupasi hoitaa tiedon KSML:n menovinkkeihin. 
 
Illan ohjelma / sisältö 
 
Ajankohtaiskatsaukset paikallisilta toimijoilta ja mahdollisimman paljon keskustelua. 
Kutsuttavien listalle mainittiin ainakin nämä toimijat/yhteistyökumppanit: 
- koulupoliisi 
- kauppias 
- ABC 
- Linea 
- neuvola 
- päiväkoti 
- kirjasto 
- seurakunta 
- partio  
- MLL 
- liikuntapalvelut 
- vihannestukku 
- Keljonkankaan asukasyhdistys 

 
 
Marja hoitaa kutsun kaupungin toimijoiden suuntaan, kouluyhdistys hoitaa kutsun 
muille toimijoille.  
 
4B -luokka järjestää kahvion klo 17:30 
 
Lastenhoito  Marja kysyy, olisiko MLL mahdollista saada lapsenvahteja paikalle. 
 
Paikalliset, Keljonkankaan alueen vaaliehdokkat mahdollisesti paikalle? 
 
 

8. MUUT ASIAT 
 

Maltti -kerhon hakemus 
Päätettiin myöntää tuki hakemuksen mukaisesti. 
Hannele sopii Terhi Mattilan kanssa käytännön maksuasiat. 
 
Vanhempainfoorumin terveiset 
Laura osallistui Jyväskylän vanhempainfoorumin kokoontumiseen helmikuussa. 
Kokoontuminen on 1 krt / lukuvuodessa. Tarkoituksena saada eri koulu- / 
vanhempainyhdistyksiä toimimaan tiiviimmin yhdessä. Jyväskylän kaupunki toivoo 
opetussuunnitelmatyöhön tukea ja lisää osallisuutta vanhempainyhdistyksiin sekä 
luokkatoimikuntiin. Kaupungin alueilla (esim. Vaajakoskella, Kortepohjassa, 
Kuokkalassa) on koottu ”tiimejä”, joissa eri toimijoita kokoontuu ja keskustelee 
alueen asioista. 
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Uusi koulu 
Keskusteltiin uuden koulun aloitusvaiheista. Pyritään saamaan laajasti 
osallistamista jo heti alkuvaiheessa, että siitä saadaan oikea, elävä 
monitoimikeskus tälle alueelle. Ideointivaihetta / linjauksia ollaan parhaillaan 
tekemässä, uuteen ”rakennusreksin ” toimeen on valittu Petri Palve. Marja voisi 
pyytää Tuija Rasista opetustoimesta mukaan asukasiltaan. Halutaan viestiä 
kaupungin suuntaan, että alueella on aktiivisia toimijoita ja halutaan olla mukana 
hankkeessa alusta alkaen. 
 
Keljonkankaan sanomat 
Sähköinen pohja on siirretty jo keväällä 2016 Keljonkankaan koulun pedanetiin. 
Sisällöntuotanto voisi toimia parhaiten kerhona tai valinnaisena opintona niille, jotka 
ovat kiinnostuneet kirjoittamisesta ja valokuvaamisesta. 
 
Nykyisistä valinnaisista olisi tarve saada jutut ja kuvat, mitä niissä on tehty tämän 
vuoden aikana. OKL:n opiskelijoita voitaisiin saada auttamaan toimitustyössä ja 
sisällöntuotannossa. 
 
Tuuta ja Marja ottavat asian työn/harkinnan alle ja palaavat Matille asiaan. 
Ensi syksystä alkaen lehden tekeminen voisi olla valinnaiskurssina syksy-
/kevätlukukaudella. 
 
 

9. SEURAAVA KOKOUS 
 

Tiistaina 25.4.2017 klo 17.30. 
 
 

10. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 
Puheenjohtaja Laura päätti kokouksen klo 20.12. 

 

 

Pj Laura Poikolainen  Siht. Susanna Riekkinen 


